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si estan d’acord amb el que els ha explicat.

Els regidors del Partit Popular diuen que si.

El Sr. Miguel Zaragozà Muñoz li pregunta  al Sr. Alcalde si creu que ara és el punt 
de fer aquesta revisió cadastral.
El Sr. Alcalde li contesta, una altra vegada, que no es fa una revisió cadastral.

El Sr. Miguel Zaragozà li diu que un reajust de valors.

El Sr. Alcalde li contesta, una altra vegada, que no es fa cap ajust de valors sinó 
una actualització del cadastre i li diu al Sr. Miguel Zaragozà que parle en propietat 
per no enganyar a la gent. Que pense que si que és el punt, ja que no pot ser que 
hi hage veïns que no tributen, des de fa anys, com haurien de tributar i altres si 
que estiguen fent-lo. 

El Sr.  Juan Zaragozà diu que ells creuen que ara no és el moment adequat.

El Sr. Viol li pregunta al Sr. Zaragozà Muñoz si ara  és el punt de cobrar per les 
obres que fa i si creu que per causa de la crisis s’ha d’aturar tota l’activitat d’un 
Ajuntament, que el que està fent l’Ajuntament té una lògica i així ho hi ha explicat 
el Sr. Alcalde, que no s’estan muntant els impostos, que es fa una actualització del 
cadastre per evitar greuges comparatius entre els contribuents.

La Sra. Orient diu que no té res a veure els particulars que fan obres a ficar im-
postos.

El Sr. Alcalde diu que no és un pujada d’impostos, és una regularització per que 
tributen correctament tots aquells que fins ara no ho feien.

El Sr. Juan Zaragozà diu  que es podria haver ajornat, que no és el moment 
oportú.

El Sr. Alcalde diu que el cadastre té una llista de torns per fer aquestes actua-
litzacions i si quan et toca renuncies a fer aquesta actualització poden passar 
anys en tornar-se a fer. Que ell pensa (el Sr. Alcalde) que cadascú a de tributar 
pel que té.

El Sr. Sales Sales pregunta si la revisió es general.

El Sr. Alcalde diu que, en base a un estudi de camp que fa el cadastre, l’actualitza-
ció sols es fa a aquells veïns que no tenen actualitzat el seu immoble.

Sotmessa a votació la proposta d’acord, s’aprova per cinc vots a favor, del Sr. 
Alcalde i el grup JNP, i quatre abstencions, del grup popular.

El portaveu del grup popular Sr. Zaragozà, en la seua explicació de vot, comenta 
que el Partit Popular va demanar la llista de persones o cases afectades per 
aquesta revisió cadastral i  se’ls ha negat la informació.

El Sr. Alcalde comenta que el que ha dit el Sr. Miguel Zaragozá no és cert i li dema-
na al Sr. Miguel Zaragozà que diga el que li ha contestat l’Ajuntament.

El Sr. Zaragozà diu que se’ls va negar el llistat amb l’excusa de la llei de protecció 
de dades, i  li pregunta al Sr. Alcalde si ell coneix aquestes dades.

El Sr. Alcalde li comenta que ell clar que les sap.

El Sr. Miguel Zaragozà li pregunta al Sr. Alcalde si el regidor d’urbanisme, el Sr. 
Gustavo Viol, coneix aquestes dades.

El Sr. Alcalde li respon que el Sr. Gustavo Viol no les coneix aquestes dades.

El Sr. Miguel Zaragozà diu que aquesta informació l’han de saber els 9 regidors 
que estan en la sala i que sempre se’ls amaguen dades i per tant no poden opinar 
d’una cosa que no saben si és justa o no és justa, ja que desconeixen les dades, i 
espera que siga veritat que  s’ha fet a tots els immobles que cal. També comenta 
que es diu que la Diputació té la facultat recaptadora però que no ho fa en el seu 
benefici que el que es recapta ve a  parar a l’Ajuntament.

El Sr. Alcalde diu que tots els impostos de l’Ajuntament els recapte la Diputació.

El Sr. Miguel Zaragozà diu que no se’ls han facilitat les dades

El Sr. Alcalde diu que les dades que demanava el Partit Popular són dades pro-
tegides.

El Sr. Zaragozà diu que són dades protegides per a la gent del carrer però no per 
als regidors.

El Sr. Viol Zaragozà, per al·lusions li comenta al Sr. Miguel Zaragozà que la seva 
funció (la del Sr. Gustavo Viol) no és veure les dades de l’actualització cadastral  
sinó una altra. Que els tècnics que estan fent aquesta tasca, com a professionals 
que són, l’estan fent correctament  i aclarint els dubtes als interessats. Que la tas-
ca del Grup Popular no és veure les dades de l’actualització, sinó una altra, la de 
fer oposició ben feta i no com últimament estan fent. Que, com ha dit el Sr. Alcal-
de, si creuen que no és correcte el que es fa des de l’Ajuntament en no donar-los 
informació reservada, que vagen al jutjat i interposen un contenciós administratiu. 
L’Ajuntament té informes d’assessors jurídics que avalen aquestes decisions i si el 
Grup Popular no ho te clar, aleshores,  que decidisquen els tribunals.

El Sr. Zaragozà Muñoz diu que  en l’obra de la carretera  tampoc van veure el 
projecte i comenta també que vigilaran perquè en aquesta actualització cadastral 
tot estiga correcte i s’aplique a totes les cases.

El Sr. Sales Sales diu que la llista de les cases a revisar la va fer, amb un treball de 
camp, l’empresa que treballa per a la Diputació, i ho comenta perquè li ha semblat 
com si el Sr. Miguel Zaragozà insinuara que l’Ajuntament fora el que diguera les 
cases on s’ha de fer. Que ningú dels regidors de l’equip de govern la vista i confia 
que estiga tot ben fet.

El Sr. Zaragozà Julian comenta que creue correcte el votar en contra d’un as-
sumpte que no coneix.

El Sr. Alcalde diu que la gent podrà vindre a l’Ajuntament a fer les reclamacions 
que crega oportunes i llig la següent explicació de vot:

Ens vam reunir en la gent de Recaptació de la Diputació i ens van dir que era ne-
cessari este acord,). Ara estant recollint la documentació per a l’actualització del 
cadastre del nucli urbà, que no REVISIÓ CADASTRAL!!, i després es procedirà a 


